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           HESLO PRO TENTO ROK : MIRACLES THROUGH SERVICE  - SLUŽBAMI K ZÁZRAKŮM 
 

    Milé Lvice a milí Lvové! 
 
 
Chci Vás pozdravit  v novém podzimu a vyslovit po-
děkování za Váš rozjezd v lionském roce. Říjen byl 
ještě vlídný, ale teď nastává  pravé dušičkové obdo-
bí, kdy se každý začíná připravovat  na nejmilejší 
období v roce – předvánoční čas. 
 
Lionský říjen  byl ve znamení lionského svátku 
– Světový den zraku. Již 10 let v tento den  si lioni 
po celém světě  připomínají každé druhé úterý 
v říjnu  důležitost zraku jako nejdražšího smyslu, 
který člověk má. Proto je třeba o něj pečovat,  chrá-
nit a  preventivně jej šetřit. Den zraku je koordino-
ván světovou zdravotnickou organizací. Na světě je 
asi 40  milionů nevidomých a pokud se nezlepší péče 
o zrak, může se jejich počet do 10 let zdvojnásobit. 
V červnu 2008 byl ukončen  jeden z největších 
programů LCI – SIGHT FIRST II – ZRAK 
PŘEDEVŠÍM. Jeho cílem bylo shromáždit prostředky 
v průběhu tří let, z nichž by byla péče  zahrnující 
prevenci, léčbu i vývoj nových operačních metod 
financována. Podařilo se,  nadaci LCIF byla poukázá-
na částka 200 368 000 USD a prostředky stále do-
cházejí. Na konto přispěli  i naši lioni částkou  
19 000 USD a všem patří velké poděkování.  
 
Jak náš distrikt tento krásný den ještě podpořil?  
LC Plzeň Bohemia uspořádal již III. koncert 
Plzeňské filharmonie ke Světovému dni zraku 
pod záštitou guvernéra LCI  D 122 a náměstkyně 
primátora města Plzně dne 12.10.2008 ve velkém 
sále Měšťanské besedy. Koncert byl úžasný,  zaplně-
ný sál přivítal filharmonii s indickým dirigentem De-
bashishem Chaudhurim a sólisty - Josefa Vágnera a 
z Deylovy konzervatoře Kateřinu Al. Šťastnou - zpěv, 
Lenku Strejčkovou - housle a Jana Budína klarinet, 
současného profesora a také člena LC Praha Bohemia 
Ambasador. Mezi významnými hosty byla Běla Gran 
Jensen-prezidentka Stonožky  předávající šek na 
kamerovou lupu v hodnotě 97 000 Kč,  dále hraběn-
ka Nostitzová  předsedkyně čestné rady SONS, pre-
zident SONS  J. Stiborský  s kolegy, guvernéři LCI 
ze saského a bavorského distriktu s přáteli, lioni 
z pražských klubů, Tábora, Rokycan a Plzně. Přivítali 
jsme  také významné plzeňské osobnosti a  oceněné 

osobnosti z řad nevidomých a slabozrakých  
z minulých koncertů. Tato galerie se rozrostla o další 
dva členy Lenku Stehlíkovou a Václava Šindeláře. 
Prožili jsme nádherný večer, který se dotkl  každé 
duše. 

 
III. krásný koncert pořádaný LC Plzeň Bohemia 
 

Milým překvapením byl v pořadí druhý  koncert  
ke  Svět. dni zraku, který  uspořádal LC Praha Har-
tig pod záštitou prezidentky JUDr. Svatavy Němcové. 
Uskutečnil se v Kostele sv. Vavřince dne 15.10.2008,   
měl rovněž velký úspěch a  90 přítomných vyslechlo   
krásné skladby A. Dvořáka a  J. Suka v podání mla-
dých  pražských virtuosů .  M. Šedivý - klavír, J. 
Fišer - housle, J. Kabát – viola a M. Havelík – violon-
cello podali skvělý výkon a nadšení přítomní si vynu-
tili přídavky.   Milým upozorněním na Světový den 
zraku byla i prodejní výstavka  krásných barevných 
hraček se zvukovými efekty  pro děti  s postižením 
zraku.                                                                                                           

 
DG Jana Flanderová s členkami LC Praha Hartig 
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Členové klubu  byli velice pyšní na krásný  večer, 
vyzařoval z nich  velice dobrý pocit. Takových akcí je 
třeba uskutečnit  více, a proto  v příštím roce zcela 
jistě přibudou další koncerty i v jiných městech. 
 
Zúčastnila jsem se i schůzky LC Praha Hartig 
20.10. 2008 a srdečně všem pogratulovala ke krás-
nému vykročení a zahájení ZÁZRAKŮ SLUŽBAMI. 
 
V tento den jsem se rovněž zúčastnila schůzky na 
Oční klinice v Královských Vinohradech společně  
se členy LC Hartig Janem Bedrníčkem, Janem Kala-
šem a s Renatou Hajnou, pracovnicí kliniky, kterou 
svolal PDG Jiří Zatloukal, pověřený   upravením 
smluvních vztahů vybudovaného  očního centra . Je 
třeba  všem zúčastněným poděkovat za  dobré doře-
šení situace a nastartování  běžného  provozu, který 
již  zkušebně  úspěšně probíhá . O celé záležitosti 
budeme ještě oficiálně informovat. Je třeba připravit  
materiály, které by výtečně mohly naši lionskou čin-
nost  propagovat. Zatím patří  celé skupině, která se 
na dokončení vztahů podílela,  velký dík. 
 
Co ještě důležitého  si říci?  
Především chci do naší lví rodiny přivítat 19 
členů, kteří byli v průběhu tohoto období  v 10 
klubech přijati a zavedeni do evidence  LCIA. Přeji 
jim Šťastné vykročení na lví cesty a ostatním, aby se 
vzájemně nakazili  vyšší aktivitou, přijali nové 
myšlénky a dobrý směr. V dalších klubech čekají na 
přijetí další kandidáti a jsem velice ráda, že  většina 
klubů rozšiřování členské základny  pojala velice 
vážně.  Prosím, vydržte!!! Apeluji zejména na ty 
kluby, které mají méně členů než dvacet. Číslo 15 
klubů je stále vysoké, z toho je 7 klubů s počtem 
nižším než 17. 
 
Ve svých listech se vracím k našemu prezidentovi Al 
Brandelovi. Je nadšen  dobrými zprávami o zvýšení 
celkového počtu členů.  Připomíná ve svém dopise , 
že naše úsilí o získání kvalitních, čestných a  oběta-
vých lidí do našich řad je  důležité  a je naší povin-
ností  umět jasně artikulovat, kdo jsme a proč jsme 
důležití, aby pozornost občanů a zájem o začlenění 
mezi nás byla naprosto jasná. Je to těchto 8 hlavních 
bodů: 
1. LCI je  celosvětová organizace 
2. Naše pomoc  lidem je především tam, kde 

žijeme, 
3. Naše úsilí je 100%. 
4. Pomáháme osobně. 
5. Máme bohaté kulturní dědictví a hrdost 
6. Jsme dobrá společnost 
7. Jsme otevření 
8. Pomoc věnujeme  především zrakově posti-

ženým, ale i všem dalším, kteří nás potřebu-
jí. 

 
Tyto jednoduché pravdy jsou základem při kaž-
dé komunikaci. 
 
V příštím listu guvernéra budete informováni nejen o 
hlavních akcích našich klubů, ale také průběhu se-
tkání představitelů našich klubů, které se konalo 
24.10.2008 v Bratislavě a v Praze se uskuteční dnes 
31.10.2008. Zajímavosti budou také o Europafóru 
v Cannes, kterého se naše skupina velice aktivně 
zúčastnila a obdržela konkrétní úkoly.  
 
V květnu nás navštíví nádherná dívka 
Miss Francie 2007 –  Sophia, která je neslyšící.  

Prosím kluby, které by měly zájem  o setkání s ní či 
by ji mohly doprovázet nebo uspořádat akci pro ne-
slyšící, aby se mi přihlásily governor@lions-clubs.info 
 
Sophia je pro liony  další pokračovatelkou řady  
úžasných žen, kterou zahájila Helen Kellerová. 
 

 
Miss Francie krásná Sophia Vouzeland navštíví náš distrikt 

 

 
s naší DG Janou Flanderovou nejkrásnější neslyšící dívka 
Francie 2007 

 
Pomalu přichází předvánoční období, které všichni 
milujeme a máme k sobě blíže. Mnoho klubů má své 
stěžejní akce právě v tomto období a Vám všem 
přeji, abyste měli opravdové potěšení z krásných 
okamžiků vzájemné lidské pomoci a porozumění. 
 
                                    
                                Vaše Jana Flanderová 
 
 
Hlavní velké  lví akce  v listopadu 2008 : 
 
1.11. LC Rokycany oslava založení před 10 lety 
3.11. LC Bystrica – bowlingový turnaj 
6.11.  LC Rychnov Dobromila a LC Rychnov bowling     
16.11 Noc svetlonosov B.Bystrica LEA 
20.11. LC Rychnov a LC Rychnov Dobromila ochut-
návka Beaujolais Nouveau + svatomartinská husa 
21.11. LC Nitra  oslava k založení před 15 lety 
21.11. Projekt LC KV a LC KV Diana preventivní  
          prohlídky dětí 
23.11. LC  Bratislava Bona Fide - vianočný bazar 
26.11. LC Teplice Koncert Severočeské filharmonie      
           s Pavlem Šporclem   
 
Všude jsou již přípravy na prodej vína a punče a  
plno dalších předvánočních překvapení.  


